



Protokoll sektionsmöte HTM2 2017–11–05

Närvaro:	Lars Gustafson	Talman, Revisor
	Paula Roth	Propagandamästare, tillika Sekreterare
	Axel Isberg	Ordförande
	Anna Qvil	Vice Ordförande
	Rasmus Göransson	Näringslivsansvarig fr.o.m §10 t.o.m. §12
	Martin Bergman	Cafémästare fr.o.m §10
	Elin Hanstorp	Överphös
	Axel Wihlborg	Skattmästare t.o.m. §10
	Oskar Ström	Sexmästare
	Sonja Kenari	Programmästare
	David Larsson	Revisor
	Gillis Oldfeldt	
	Viktor Claesson	
	Daniel Åhlin	
	Erik Gralén	
	Fred Nordell	
	Hanna Höjbert	
	Johannes Törnblom	
	Joel Klint	
	Emil Wihlander	
	Fabian Sundholm	
	Emmy Edfors	
	Joantan Nilsson	
	Noah Mayerhofer	
	Albin Sverreson	
	Oskar Pott	
	Jacob Säll Nilsson	
	Martin Fredlund	
	Alex Gustafsson	
	Erik Svensson	
	Åke Edqvist	
	Otto Sörnäs	
	André Hedesand	t.o.m. §13

- | | | |
|----|---------------|---|
| §1 | TFMÖ | Talman Lars Gustafson förklarade mötet öppnat klockan 17:18. |
| §2 | Sektionshymn | Axel Wihlborg yrkar på att vi inte ska sjunga sektionshymnen. Mötet beslöt att inte sjunga sektionshymnen. |
| §3 | Tid och sätt | Mötet beslöt att godkänna tid och sätt. |
| §4 | Adjungeringar | Inga adjungeringar. |



- §5 Val av två justeringspersoner tillika rösträknare
Mötet **beslöt** att välja Daniel Åhlin och Viktor Claesson till justeringspersoner tillika rösträknare.
- §6 Föredragningslista
Föredragningslistan godkändes med tillägget D-chip (mellan 15-16).
- §7 Meddelanden
Ordförande Isberg meddelar att fullmäktigevalet är klart, inte så många från sektionen röstade.
- §8 Rapport från Styrelsen
Ordförande Axel Isberg presenterade en rapport från styrelsen.
- §9 Sektionens ekonomiska status
Skattmästare Axel Wihlborg presenterade sektionens ekonomiska status. I nulägen är det svårt att säga hur det ser ut ekonomiskt då vi har flera förväntade utgifter.
- §10 Budget 2018
Skattmästare Axel Wihlborg presenterade styrelsens senaste förslag på budget, det vill säga bilaga 10.
Ordförande Axel Isberg motiverar förändringar i budgeten.

Axel Wihlborg och Fred Nordell skickade in ett ändringsyrkande. Axel Wihlborg presenterade ändringsyrkandet.

David Larsson skickade in ett ändringsyrkande *Yrkar på att sänka intäkt sektionströjor för D-shoppen från 90000kr till 9000kr.*
Styrelsen jämnade sig med ändringsyrkandet.

Paula Roth skickade in ett ändringsyrkande: *1. att sätta alla mästaries tackbudgetar till 0, och sätta en en gemensam tackbudget för funktionärer till 100 000 kronor. 2. att ålägga styrelsen att ta fram en policy för fördelning av tackbudget för funktionärer.*

Elin Hanstorp yrkade på *att ålägga styrelsen 2018 att se över tackbudgeten.*

Oskar Ström yrkar på *att ändra styrelsen förslag genom att sänka sexmästeriets tack till -15000.*

Mötet diskuterade.

Mötet **beslöt** att avslå yrkandet att klumpa ihop alla tackbudgetar till en.

Mötet **beslöt** att ålägga styrelsen att se över tackbudgeten.

Mötet **beslöt** att avslå Nordells och Wihlborgs yrkande.

Mötet **beslöt** att anta styrelsens nya förslag på budget för 2018 med Oskar Ströms ändringar.

Se bilaga 3 och 10.

Axel Wihlborg, Fred Nordell, Anna Qvil, Paula Roth, Rasmus Göransson reserverade sig mot beslutet att anta budgeten.



- §11 Verksamhetsrapport Axel Isberg presenterade verksamhetsrapporten.
Se bilaga 5.
- §12 Verksamhetsplan 2018 Axel Isberg presenterade verksamhetsplanen för 2018.

Mötet **beslöt** att godkänna verksamhetsplanen för 2018 med ändringarna från bilaga 12.

Se bilaga 11 och 12.
- §13 www.dsek.se Fred Nordell presenterar punkten.

Mötet diskuterade.
David Larsson yrkade på att *ålägga nya hemsidegruppen att inkomma med uppdaterad progress och design till VTM 2018. Detta behöver inte innefatta inte något särskilt dokument, men en informationspunkt och möjlighet att ställa frågor.*

Elin Hanstorp yrkade på att sektionen ska häva den sista attsatsen i beslutet från HTM 2 2015 §14 angående utveckling av hemsidan.
Oskar Ström yrkar på att *sektionsmötet ska godkänna den nya hemsidan innan den lanseras.*

Mötet **beslöt** att bifalla Davids yrkande, Oskars yrkande och Elin's yrkande.
Se bilaga 6 och 7.
- §14 Proposition 17513, Genomförande av röstning David Larsson förklarar att propositionen behöver tas upp, men att vi redan röstat igenom en senare revidering av propositionen. Detta är alltså en äldre version av propositionen.

Mötet **beslöt** att avslå propositionen.
Se bilaga 1.
- §15 Proposition 17521, Ändring av funktionärstitel Axel Isberg presenterade propositionen.

Mötet **beslöt** att bifalla propositionen.

Se bilaga 2.
- §15.1 Sen Handling: D-chip Axel Isberg presenterar motionen.

Mötet diskuterade.

Mötet **beslöt** att bifalla D-chips motion.
- §16 Entledigande av funktionär Inga funktionärer att entlediga.
- §17 Val Ingen kandiderade.
- §18 TFMA Talman förklarade mötet avslutat klockan 19:14.



Mötessekreterare

Talman

Justeras

Justeras

Paula Roth
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Lars Gustafson

Daniel Åhlin

Viktor Claesson